
Acta	  :	  AJ03-‐2014 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  18	  de	  Marc	  del	  2014 !
Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  !
Assistents:	  Yolanda	  Villafaina,	  Ricard	  Codinach,	  Narcís	  Noguera,	  Ramon	  Corominas,	  
Beatriz	  Sánchez,	  Magali	  Mayol,	  Rosa	  Saez,	  Tere	  Caravaca,	  Eli	  Altarriba,	  Montse	  .	  	  !
Ordre	  del	  dia:	  

1. Comissions	  

2. Fira	  d’enPtats	  

3. Cistelles	  

4. Comentaris	  Presidència	  

5. Precs	  i	  Preguntes	  

!
1.-‐	  Comissions	  

1. La	  comissió	  pedagògica	  ens	  explica	  que	  la	  segona	  píndola	  ha	  estat	  molt	  be.	  S’están	  apuntan	  
bastant	  gent	  del	  Puri.	  La	  propera	  xerrada	  será	  el	  02/04/2014	  amb	  un	  cinefòrum	  i	  el	  tema	  
de	  com	  les	  discrepàncies	  dels	  pares	  afectan	  als	  fills,	  es	  farà	  primer	  una	  peli	   i	  després	  una	  
xerrada	  amb	  el	  psicòleg.	  Es	  començarà	  a	  les	  set	  i	  després	  el	  debat.	  Al	  Maig	  està	  previst	  la	  
xerrada	  sobre	  trastorns	  del	  aprenentatge.	  

2. Respecte	  al	  menjador,	  Rosa	  explica	  com	  va	  transcorre	  el	  dia	  de	  vaga.	  Es	  considera	  que,	  per	  
logísPca,	  s’havia	  d’haver	  explicat	  de	  forma	  més	  clara	  als	  pares	  les	  conseqüències	  de	  portar	  
o	  no	  els	  nens	  al	  menjador,	  però	  finalment	  gracies	  a	  la	  tasca	  de	  la	  coordinadora,	  Belen,	  tot	  
va	  sorPr	  molt	  bé.	  S’ha	  aconseguit	  finalment	  que	  l’IVA	  d’aquest	  servei	  sigui	  un	  10%	  per	  tots	  
els	   trams	   d’edat,	   però	   queda	   pendent	   de	   confirmar	   si	   aquesta	   baixada	   afecta	   també	   les	  
extraescolars	   i	   debatre	   que	   es	   farà	   amb	   els	   diners	   que	   es	   puguin	   retornar	   d’aquesta	  
diferencia	  d’IVA.	  	  

3. Arribant	  la	  diada	  de	  Sant	  Jordi,	  Isabel	  ha	  proposat	  a	  la	  comissió	  tornar	  a	  fer	  la	  paradeta	  de	  
llibres	   i,	   un	   tant	   per	   cent	   del	   benefici,	   donar-‐ho	   a	   l’associació	   Ketzal,	   amb	   la	   qual	   estem	  
agermanats.	   Finalment	   es	   considera	   que,	   el	   benefici	   d’aquest	   deu	   per	   cent	   es	   mínim	  
comparat	   amb	   l’esforç	   que	   això	   suposa,	   per	   tant	   es	   descarta	   aquesta	   opció.	   Tenint	   en	  
compte	   la	   proximitat	   de	   la	   Fira	   d’EnPtats,	   on	   finalment	   parPciparem,	   no	   es	   farà	   res	   per	  
Sant	  Jordi.	  



4. Montse	   explica	   que	   finalment	   ja	   tenim	   les	   ofertes	   pel	   casal	   de	   Setmana	   Santa,	   del	   Puri	  
(gesPonat	  per	  ells	  mateixos)	  del	  Taula	  a	  través	  de	  AcPva,	  cap	  proposta	  del	  Lola	  A.	  I	  del	  Onze	  
una	  empresa	  nova	  que	  es	  diu	  Abac.	  

Per	  ordre	  de	  preferència	   tenim	  AcPva,	  Abac	   i	  Puri	  per	  part	  del	  Taula,	  però	  al	   sondeig	   fet	  
entre	   les	   Ampes	   ha	   sorPr	   en	   principi	   el	   Puri,	   encarà	   però	   que,	   des	   de	   la	   comissió,	  
consideren	  que	  aquesta	  proposta	  es	  més	  pobre.	  

Si	  el	  Taula	  votes	  per	   l’Abac	   i	  hauria	  empat	   i	  donat	  que	  el	  Puri	  es	  va	  fer	  en	  Nadal	  Pndrien	  
possibilitats	  de	  provar	  aquesta	  nova	  empresa.	  	  

Als	  cassals	  d’esPu	  es	  tornaran	  a	  fer	  colònies	  per	  part	  d’Aula	  i	  també	  es	  plantejarà	  si	  Esmar	  
pot	   fer	   i	   oferir,	   en	   setmanes	   disPntes,	  més	   opcions	   de	   colònies	   perquè	   estant	   resultant	  
bastant	  interesants.	  

El	  Casal	  d’Agost	  es	  rotaPu,	  per	  tant,	  donat	  que	  hem	  de	  contar	  amb	  el	  Juli	  per	  accedir	  al	  cole	  
a	  l’Agost	  i,	  de	  moment,	  no	  es	  dona	  autorització	  hem	  d’anar	  treballant	  aquesta	  possibilita	  ja	  
que	  l’any	  vinent	  ens	  tocarà	  a	  nosaltres	  albergar	  el	  Casal	  d’Agost.	  	  

Aquest	   anys	   ens	   ha	   tocat	   que	   el	   de	   Angles	   es	   faci	   aquí,	   per	   tant,	   Esmar,	   si	   decideix	  
presentar	  proposta	  l’haurà	  de	  fer	  al	  col·∙legi	  on	  li	  correspongui.	  

L’Onze	  descansarà	  al	  Juliol	  donat	  que	  farà	  el	  casal	  d’Agost.	  

Per	  úlPm,	  Clouda,	  l’Empresa	  que	  fa	  el	  cassal	  d’angles,	  ha	  encarit	  els	  seus	  preus	  i	  s’haurien	  
de	  valorar	  més	  opcions	  de	  cara	  a	  l’any	  vinent.	  

2.	  Fira	  d’EnPtats.	  

Es	   coordinarà	   a	   través	  de	   la	   comissió	  de	   Festes.	   L’Ajuntament	   ens	  ha	   informat	  que	  es	   farà	  n	  
sorteig	  mitjançant	   una	   tarja	   que	  els	   nens	  Pndran	  que	   segellar,	   amb	   la	   intenció	  que	  els	   nens	  
passin	  per	  totes	  les	  paradetes.	  	  

Es	  valora	  l’opció	  de	  fer	  el	  taller	  de	  xapes	  que	  va	  tenir	  molt	  d’èxit	  al	  cole,	  però	  més	  ampliat	   ja	  
que	  hi	  haurà	  molts	  nens	  que	  vulguin	  parPcipar.	  

Respecte	  a	   la	   informació	  que	  volem	  oferir	   com	  Ampa,	  penjarem	  fotos	  de	   les	  acPvats,	  alguns	  
maniquí	  disfressats	  i/o	  exposició	  de	  les	  disfresses	  i	  una	  gran	  pancarta	  amb	  el	  logos.	  

3.	  Cistelles	  

Finalment,	  respecte	  a	  les	  proteccions	  de	  les	  cistelles,	  s’encarregarà	  la	  direcció	  d’assumir	  el	  cost.	  
Hi	  ha	  un	  pare	   	  que	  coneix	  el	  tema	  i	  te	  experiència	  que	  s’ha	  ofert	  com	  assessor	  en	  la	  selecció.	  
L’Ampa,	  a	  través	  de	  Yoli,	  es	  coordinarà	  amb	  la	  direcció	  per	  estar	  al	  tant	  d’aquest	  tema..	  

4.	  Comentaris	  Presidència	  

Les	  pròximes	  acPvitats	  i	  reunions	  previstes	  son:	  	  

24/03/2014	  Reunió	  d’Ampes.	  

24/04/2014	  Trobada	  comunitat	  educaPva	  



27/04/2014	  Fira	  d’EnPtats	  

4.1	  A	  la	  reunió	  d’Ampes,	  un	  noi	  de	  la	  empresa	  euronetmax5050	  va	  presentar	  un	  projecte	  per	  
estalviar	  energia.	  Com	  que	  les	  factures	  de	  la	  llum	  las	  paga	  l’Ajuntament,	  volen	  conscienciar	  als	  
nens	  de	  l’estalvi	  energèPc.	  Portaran	  aparells	  medidors	  per	  fer	  un	  estudi	   i	   l’Ampa	  haurà	  de	  fer	  
d’intermediari	   amb	   les	   empreses	   externes	   que	   fan	   us	   de	   les	   instal·∙lacions	   del	   cole	   per	  
transmetre	  tot	  aquest	  esforç	  

4.2	  Encara	  que	  el	   Taula,	   com	  a	   col·∙legi,	   no	  esta	   regit	   per	   l’Ajuntament,	   s’hauria	  de	   signar	  un	  
conveni	  amb	  el	  departament	  d’educació	  per	  l’ús	  dels	  espais	  públics.	  D’una	  banda	  això	  suposa	  
omplir	   un	   seguit	   de	   documentació	   acreditaPva	   respecte	   als	   col·∙laboradors	   externs	  
(documentació	   que,	   d’altra	   banda,	   ja	   tenim	   controlada	   per	   part	   del	   departament	   de	  
extraescolars)	   però,	   donat	   que	   rebem	   per	   part	   de	   l’Ajuntament	   una	   subvenció	   per	   a	  
extraescolar,	   com	  a	  mostra	  de	  bona	  voluntat	   i	   col·∙laboració,	   	  estaria	  be	  que	  ens	   	  adheríssim	  
aquest	  conveni.	  La	  Junta	  hi	  esta	  d’acord.	  

4.3	   Finalment	   l’aportació	   de	   l’AMPA	   de	   1.000,00	   €	   es	   farà	   efecPva	   a	   la	   direcció	   del	   col·∙legi,	  
sense	  determinar	  l’ús	  que	  el	  centre	  consideri	  fer	  oportú	  respecte	  aquests	  diners.	  

5.	  Precs	  i	  Preguntes	  

Narcís	  explica	  el	  text	  del	  manifest	  de	  “Sant	  Quirze	  pel	  dret	  a	  decidir”	  impulsat	  per	  l’Assemblea	  
on	  es	  pretén	  que	  totes	  les	  enPtats	  que	  vulguin	  signin	  el	  present	  manifest	  pel	  dret	  a	  votar.	  	  

Es	  debat	  aquest	  tema	  i	  donat	  que,	  com	  a	  Junta,	  no	  ens	  considerem	  una	  representació	  global	  
dels	  pares	  en	  aquest	  senPt,	  s’aprova	  penjar	  una	  enquesta	  a	  la	  web	  de	  l’Ampa	  per	  consultar	  si	  
recolzar	   aquest	   manifest	   o	   no.	   El	   resultat	   de	   l’enquesta	   determinarà	   la	   nostra	   adhesió	   al	  
manifest.	  

Per	   úlPm	   es	   comenta	   el	   tema	   dels	   nenes	   de	   sisè	   que	   estant	   sorPnt	   durant	   el	   espai	   que	  
correspon	  a	  extraescolar	  per	  comprar	  el	  berenar	  als	  seus	  companys.	  Existeix	  el	  problema	  que,	  
aquests	   nens,	   durant	   aquell	  moment,	   estan	   sota	   la	   responsabilitat	   de	   les	   empreses	   que	   fan	  
aquesta	  extraescolar,	  encarà	  però	  que	  aquests	  nens	  puguin	  tenir	  o	  no	   l’autorització	  dels	  seus	  
pares,	   la	   responsabilitat	   final	   si	   succeís	   qualsevol	   pePt	   incident,	   serà	   de	   l’Empresa.	   Per	   tal	  
d’evitar	   aquesta	   problemàPca	   es	   consultarà	   amb	   els	   de	   sisè	   si	   es	   pot	   posar	   la	   paradeta	   a	   la	  
porta	  del	  cole,	  però	  dintre,	  per	  evitar	  que	  hagin	  de	  sorPr	  fora	  del	  cole	  en	  aquest	  horari.	  


